

Anna Christensen, Carl Persson, Sven Nilsson och Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt. Johanna Larsson var inte närvarande.	Närvarande
Ordföranden Anna öppnade mötet.	§ 1 Mötet öppnas
Styrelsen beslöt att Godkänna föreslagen dagordning.	§ 2 Dagordning
Rapporter Förbundsmöte i Mölnlycke Ett stort tack till FM-kommittén och alla funktionärer som genomförde ett riktigt bra FM – på alla sätt. Lokaler, program, mat och service fungerade bra och stämningen var trevlig. Det känns som om de flesta deltagare var nöjda, men vi har ännu inte sett resultatet av FM utvärderingen. Vårt distrikt ska fakturera alla scoutkårer. Sven ansvarar för faktureringen, tillsammans med Anders Eriksson. Länsnykterhetsförbundets (LNF) Höstmöte 13/11 Anna och Sven rapporterade kort från mötet. LNF vill satsa på marknadsföring mot komuner. Förtjänstmärke Gunnel rapporterade att FS har beslutat tilldela Stig Gustafsson i Dals-Ed scoutkår NSFs stora förtjänstmärke. Gunnel ordnar med överlämnandet av märket innan årsskiftet. Styrelsen beslöt att Godkänna rapporterna	§ 3 Rapporter Förbundsmöte 24-26/9 LNF Höstmöte Förtjänstmärke
NBV Väst Årsmöte Ombud har valts tidigare, via digital omröstning inom DS, men vi behöver bekräfta valen. Styrelsen beslöt att Bekräfta valet av Anna Christensen och Mia Södergren till distriktets ombud på NBV Väst årsmöte.	§ 4 NBV Väst årsmöte - ombud

<p>Julbord</p> <p>Carl rapporterade att 32 personer är anmälda till julbordet som hålls på Liseberg. Vi kan ev. bli något fler eller färre.</p> <p>Liseberg har inget krav på Corona-pass.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporten</p>	<p>§ 5 Julbord 12/12</p>
<p>Profilplagg</p> <p>Anna rapporterade att alla beställda profilplaggen hämtades ut under FM. Det finns några överblivna prov-plagg i lager hos Anna.</p> <p>Några personer beställde nya profilplagg under FM. Beställningsformulär finns, men detta behöver kommuniceras ut.</p> <p>Carl rapporterade att betalningar för profilplagg har inkommit.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Johanna ombeds kontrollera att alla har betalat de profilplagg som beställdes innan FM och rapportera till Carl.• Anna sänder ut information om att det går bra att beställa profilplagg fram till och med distriktsrådet den 8/1.	<p>§ 6 Profilplagg</p>
<p>Distriktsråd / Framtidsmöte 8-9/1</p> <p>Gunnel och Anna rapporterade att planering av arrangemanget pågår. Monica, Maria och Claes Uhlin har tagit fram förslag på aktiviteter, vid sidan av mötet.</p> <p>Inbjudan har skrivits av Gunnel och sänts till DS.</p> <p>Gunnel har gjort kostnadskalkyler, med olika scenarier gällande antal deltagare. Detta har styrelsen fått, som underlag för beslut om deltagaravgift.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Deltagaravgiften ska vara 100 kr per person.• Gunnel sänder ut inbjudan den 26 november till kårerna.• Gunnel skapar anmälningsformulär och ansvarar för administrationen av anmälningar.• Anna och Johanna planerar Distriktsrådets mötesdel	<p>§ 7 Distriktsråd / Framtidsmöte 8-9 januari 2022</p>

<p>Distriktsårsmöte mars 2022 Stora Levene scoutkår har åtagit sig att arrangera årsmötet.</p> <p>Styrelsen beslöt att Gunnel är distriktets kontaktperson för arrangemanget.</p>	<p>§ 8 Distriktets årsmöte Mars 2022</p>
<p>Distriktets ekonomi</p> <p>Distriktskassören Carl rapporterade att distriktets ekonomi är god. God fond har ökat med 360.000 kr.</p> <p>Intäkter hittills Regionbidrag på ca. 317.000 kr.</p> <p>Utgifter hittills i år: Summa utgifter ca. 220.000 kr. Utgifterna gäller bl.a. lägerbidrag till scoutkårer, bussresa och andra kostnader för Helglägret samt en del kostnader för FM.</p> <p>Redovisningen av FM är inte klar. Carl väntar på fler kvitton för utlägg samt intäkter från faktureringen av kårerna.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporten</p>	<p>§ 9 Ekonomi</p>
<p>Kontakter med kårer</p> <p>Sven rapporterade att Glasbergskåren har akut ledarbrist. Detta pga. att Sven ska arbeta utomlands from årsskiftet. Eva-Lotta och Sven kommer att informera om detta bl.a. via Facebook.</p> <p>Vi har inte fått in några namnförslag på nya utbildare, från de kårer vi har haft kontakt med. Carl ska dock kolla med sin scoutkår, Utby.</p>	<p>§ 10 Kårkontakter</p>
<p>Övriga frågor</p> <p>Distriktsmärken i tyg – till scoutdräkten</p> <p>Gunnel rapporterade att hon fått kvarvarande distriktsmärken ifrån Malin Elfversson. Uppskattningsvis finns det ca. 300 märken kvar, sedan kårerna fått sina märken för medlemmar år 2020.</p> <p>Följande kårer har inte beställt och heller inte fått några märken: Skene, SMS Angered och Kinnarumma.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Distriktsmärkena förvaras hos Gunnel fram till årsmötet i mars.• På årsmötet kan kårerna få märken - till nytillkomna medlemmar.	<p>§ 11 Övriga frågor</p> <p>Distriktsmärke i tyg</p>

<p>Distriktsmärken med klister – till profilplagg</p> <p>Sven rapporterade att det finns 200-250 distriktsmärken på Mera-företaget. Dessa ska användas för applicering på nästa omgång beställda profilplagg.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporten</p> <p>Datorprojektor</p> <p>Gunnel rapporterade att hon har en liten datorprojektor hemma hos sig som tillhör scoutdistriktet.</p> <p>Styrelsen beslöt att Projektorn överlämnas till nästa distriktssekreterars i samband med årsmötet.</p> <p>Distriktsstyrelseledamöter 2022</p> <p>Gunnel och Sven aviserade att de kommer att lämna sina uppdrag i distriktsstyrelsen på årsmötet i mars.</p>	<p>Distriktsmärken för applicering</p> <p>Projektor</p> <p>Distriktsstyrelseledamöter 2022</p>
<p>Nästa möte</p> <p>Nästa möte planeras till onsdagen den 15 december kl. 20. Ett digitalt möte.</p>	<p>§ 12 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet.</p>	<p>§ 13 Mötet avslutas</p>

Skövde 2021-12-02

Gråbo 2021-12 - 13

Vid tangentbordet

Justerat av

Gunnel Johansson

Anna Christensen

Gunnel Johansson

Anna Christensen